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Úvod 
Mimoriadna služba Williama Branhama bola odpoveďou

Svätého Ducha na proroctvá Písma v Malachiášovi 4:5,6, Lukášovi
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých
biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v
tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo
urobil životom v Tvojom srdci, keď budeš s modlitbou čítať toto
posolstvo.

Preklad anglického originálu je urobený len s takými
nevyhnutnými zásahmi do textu, ktoré vyžaduje preklad hovoreného
slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci bolo pre presnosť prekladu vynaložené všetko úsilie,
napriek tomu je za najvernejšiu formu záznamu považovaný audio
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.
Táto kázeň sa smie kopírovať a rozširovať, pokiaľ je text

predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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* * * * * * *

--- Brožúra nie je na predaj ---

V slovenskom jazyku vydané v marci 2002.
Text je verným opisom a prekladom zvukového záznamu. 
Ponúkame biblické materiály – knihy, brožúry, CD, DVD. 

Zásielky sú bezplatné. 

Kontakt:
email: info@vecerne-svetlo.sk

tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informácie nájdete na stránke

www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí
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Hlbina volá po hlbine
(THE DEEP CALLETH TO THE DEEP)

Toto posolstvo kázal brat William M. Branham vo  štvrtok večer  24.6.1954 v Washington, DC

Nie sú dva Duchy Sväté. Práve ... A ten istý Svätý, ktorý viedol
Sime-ona, v ten večer, či v to ráno, ku Kristovi, dnes večer priviedol
sem vás, pretože veríte zasľúbeniu Ducha Svätého. A On je práve tak
zaviazaný ku vám, ako bol ku Simeonovi, tak isto, pretože On je Boh, a
On dodržuje Svoje Slovo. 

Potom môžem vidieť Simeona, on bol žiadostivý, on túžil vidieť
Krista. On veril tomu, čo mu povedalo Slovo Božie. Bez ohľadu na to,
čo povedali kritici, on veril Božiemu Slovu. V jeho srdci bola túžba vidieť
Krista, a on veril, že Ho bude vidieť. Ako povedal Dávid: "Keď hlbina
volá po hlbine." ("Priepasť priepasti sa ozýva." žalm 42:8.) 

Mnohí z vás tu veríte, že Boh uzdravuje. Veríte? Veríte, že Boh
uzdravuje? Práve to, že veríte, že Boh uzdravuje dokazuje, že existuje
Božské uzdravovanie. 

Keď sme prišli do Ameriky, našli sme Amerického Indiána. On niečo
zbožňoval, slnko, mesiac, a prírodu. Pretože v ňom, on je ľudskou
bytosťou, a on vie, že mal Stvoriteľa, tak v jeho ľudskom srdci bolo
niečo, čo chcelo oddávať chválu. 

Tak je to s každým smrteľníkom. Vy môžete zbožňovať svoje auto,
svoju prácu, svoj dom, alebo niečo; vy budete niečo zbožňovať. Tak, ak
je nejaký idol, dajme ho preč a nech Ježiš Kristus má to prvé miesto.
Nech je On vo všetkom prvý. 

Potom, ten hlad, hlbina. Ako povedal Dávid: 

"Keď priepasť priepasti sa ozýva na zvuk tvojich trubíc ..." 

No: "hlbina volá po Hlbine." Napríklad, toto, ak je tu hlbina, ktorá
volá, musí byť hlbina, ktorá odpovie na to volanie. 

Možno sa vyjadrím jasne, takto. Ja som veľký milovník prírody. A
chodievam do lesov, pozorujem západ slnka. Počúvam ako ryčia divé
zvieratá. Moja matka ja napoly indiánka, tak to je ... Niečo na tom je, v
mojej krvi, že milujem prírodu. A keď počujem to volanie z tej divočiny,
niečo rozpaľuje moju dušu. Nemôžem si pomôcť. 
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Tu, nedávno, bol som hore v Koloráde. A stál som tam hore na
vrchu, a pozoroval som veľkú matku orlicu, ako zniesla svoje mladé z
hniezda, na svojich krídlach a položila ich na trávnatej paši. A potom
odletela naspäť hore na vrcholec, na najvyšší vrchol skaly, na ktorý sa
mohla dostať a tam si sadla. Začala pozorovať. No, sledoval som to,
cez ďalekohľad. Môj kôň bol uviazaný pri strome. A ja som to pozoroval.
A povedal som: "Pane, to sa mi páči." A zdalo sa mi, že som mohol
skoro zavoňať ... 

Ak ste boli niekedy blízko orlieho hniezda. A oni si ho robia z
ostrých palíc a takých vecí. A tie biedne malé orlíčatá chodili len po
týchto paliciach a tŕňoch, oni nepoznali nič iné. Ale jedného dňa tá
matka roztiahla svoje krídla a oni nasadli na tie krídla a zniesli sa dole. 

No, díval som sa na týchto maličkých, oni mali práve letničné
prebudenie. Pobehovali okolo po tej mäkkej tráve, zobali a štebotali
jeden na druhého a skákali jeden ponad druhého, takí voľní, akí len
mohli byť. 

Rozmýšľal som: "No, to je správne. No, to je ako človek v tom
starom hniezde tohoto sveta, nepozná nič len to, čo mu diabol môže
dať. Ale jedného dňa ho Boh berie a kladie ho dole do tienistej zelenej
paši. Ó, ako sa on raduje! On je voľný. Nie je nič, žiadne zlo." 

Rozmýšľal som: "No, prečo sa tieto maličké orly neboja?
Zaujímavé, či si oni uvedomujú, že nablízku sú kojoti, ktoré by ich mohli
chytiť?" Ale zakaždým oni pozerali hore. A tá skúsená matka sedela tam
hore a pozorovala ich. 

Rozmýšľal som: "Ó, chvála Bohu! To je dobre. On ma zobral z
hniezda tohoto sveta. A On vyšiel hore na hradby Chvály, sedí na
Vysokosti, pozoruje Svoj ľud, a dáva pozor aby neprišlo nič zlého."
Rozmýšľal som: "Ak by sa nejaký kojot rozbehol ku jednému z týchto
maličkých, ona by ho stĺkla na smrť." Rozmýšľal som: "To je dobre.
Nech sa Satan pustí do veriaceho, a Ježiš Kristus mu ukáže. To je
dobre. Áno. Nech mu dá ... " Po chvíli... 

Ona pozorovala; jej veľká, majestátna hlava sa rozhliadala. Bola na
najvyššej skale, ktorú mohla nájsť, aby mohla všade vidieť. Jej ostré
orlie oči, pozorovali. A po chvíli, som videl, ako zodvihla hlavu. Cez svoj
ďalekohľad som videl, ako zodvihla hlavu a rozhliadala sa. Skúmala
povetrie. Myslel som si: "Čo to je." 

Ďaleko na severe, začal duť severák. Zahrmelo. 

Vydala krik a vrhla sa odtiaľ dole. Rozprestrela tie veľké krídla,
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bezmocní. A, ale, Pane, my vieme, aký si Ty mocný. A srdcové ťažkosti
to je niečo s čím naši doktori nemôžu nič urobiť. Ale, Pane, Kto urobil
srdce? Ty. A ja teraz karhám túto démonskú moc, ktorá drží týchto ľudí
s ťažkosťami srdca. Nech on vyjde z každého jedného z nich, v mene
Ježiša Krista. Amen. 

Nech ťa Boh žehná, sestra. Chcem ti len niečo povedať. Cítiš sa
teraz inak, než ako si sa cítila za dlhý čas, však? [Tá sestra hovorí:
"Áno, je to tak."] No, tak tí ľudia budú vedieť, je naozaj temný duch; ty si
hrozne trpela, a zložila si to. ["Je to tak."] A teraz to odišlo od teba.
["Áno."] Si uzdravená. Môžeš ... [Ďakujem Pane."] 

Idem ku ďalšiemu. Áno, pane. Ty si ... No dobre. Majte vieru v
Boha, prosím. Každý, jednomyseľne, majte vieru. 

Ako sa máš, pane? No dobre. Sme si cudzí, jeden druhému, ale
Pán Ježiš nás obidvoch pozná. Je to pravda? Boh v nebi, Ktorý stvoril
nebesia i zem, prebýval v Ježišovi Kristovi, zasľúbil, že sa znovu vráti v
nás, a to čo On robil , my tiež budeme robiť. Veríš mi, že som Jeho
prorok? 

Hovorím to preto, lebo anjel Pánov mi povedal: "Priveď ľudí, aby ti
verili. A ak ti nebudú veriť, potom budeš poznať samotné tajomstvá ich
srdca, a potom ti budú musieť veriť." 

Ale, ty mi veríš. A okrem toho, dôvod prečo mi veríš, ty sám si
kazateľ Evanjelia. A ty si tu kvôli dobrej veci. Ti nie si chorý. Ty si v
potrebe, a ty chceš starodávne prebudenie, aby sa prelomilo do tvojho
obecenstva. To je to, za čo sa modlíš. 

Každý z nás to chceme. Povstaňme, za starodávne prebudenie. 

Všemohúci Bože, ktorý si stvoril nebesia i zem, prosím teraz, aby
každá démonská moc v tejto budove bola zlámaná, aby sa
zamanifestovala Moc Ježiša Krista. Pane! Slabí, ale nie sme porazení. 

Satan, zaprisahávam ťa, v mene Pána Ježiša Krista, vyjdi z tých
ľudí! 

Povstaňte, vy chromí, zo svojich invalidných kresiel. Oddajte Mu
chválu, každý jeden z vás!

***
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rovno na tej trávnatej prérii. A každé z tých malých orlíčat rýchlo
naskočilo; oni mali možno školenie, prv ako opustili hniezdo. Oni sa
chytili svojimi malými nohami do jej peria. Vrhli dole svoje ústa, malý
zobák, zakvačili ho do peria. A ona sa vzniesla, so skupinou týchto orlov
na svojich krídlach a letela priamo, prerážajúc ten vietor, letela skoro
osemdesiat kilometrovou rýchlosťou, rovno do tej skalnej pukliny. 

Plakal som ako decko. Pomyslel som si: "Jedného slávneho dňa,
keď skončí toto prebudenie, On príde z chvály, roztiahne Svoje veľké
krídla moci, a tie malé orlíčatá tam zakvačia svoje zobáky a odletia s
Ním do Chvály." Hlbina volá po hlbine. Ak tá hlbina volá, existuje Hlbina
ktorá odpovie. 

Inými slovami, prv ako bol nejaký strom, ktorý by rástol na zemi,
musela prv byť zem, na ktorej by rástol. Boh nikdy neurobil strom pre
zem; On urobil zem pre strom. On urobil ten strom, a rozkázal zemi aby
vydala na svet strom. A zem zavolala a ten strom prišiel. 

Prv ako bola plutva na chrbte ryby, nebolo vody v ktorej by plávala.
Dôvod, že On urobil plutvu, to preto, že bola voda, v ktorej mohla
plávať, používať ju. Všetko čo máme je za určitým účelom a z určitého
dôvodu. 

Tu, pred nedávnom som čítal článok, kde malý chlapec jedol gumy
z ceruziek. On zjedol každú gumu, ktorú našiel. Dokonca zjedol pedál z
bicykla. A oni nevedeli čo bolo tomu malému chlapcovi. A tak ho zobrali
na prehliadku, ku doktorovi, na kliniku. A potom, keď ho on prehliadol,
zistili, že jeho malé telo potrebovalo síru. A síra je v gume a on jedol
gumu, aby získal síru. No, tu to je. Dostal to. Tam mali ... Ak bolo niečo
tu vo vnútri, čo volalo po síre, musela existovať síra, aby odpovedala na
to volanie, prv ako ono mohlo povstať. Rozumiete, čo chcem povedať?
No, prv ako tam ... 

"Keď hlbina volá po Hlbine." Prv ako môže existovať hlbina, ktorá
volá, musí byť Hlbina, ktorá na to odpovie. A potom tak isto ako vy
ľudia, pred niekoľkými rokmi, ktorí ste pravdepodobne boli hriešnici ...
Možno ste sa nachádzali v nejakej formálnej cirkvi, ktorá neverila v krst
Duchom Svätým, ale ste počuli to Posolstvo. Tam vo vnútri bolo niečo,
čo volalo viacej po Bohu. Vy ste možno žili pred Bohom v stave
ospravedlnenia, ale ste chceli krst Duchom a boli ste hladní po tom. No,
vlastne preto je Duch Svätý, že ste po Ňom boli hladní. Vy by ste nikdy
po ňom neboli hladní, až kým by nebolo niečo tu vo vnútri, čo by sa
Toho navonok dožadovalo. Rozumiete čo chcem povedať? 

A potom, samotný dôvod, že ste tu dnes večer, vy veríte, že Boh
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uzdravuje. A ak oni ani neboli učení v Biblii, ak vy, skupina ľudí, ste verili
v Božské uzdravovanie, musí byť niekde otvorené žriedlo, inak by ste
nikdy po tom ani netúžili. Ak máte túžbu aby vás Boh uzdravil, je Boh
aby vás uzdravil. Je to tak. Pretože, hlbina volá po Hlbine. 

Tak to bolo so Simeonom, on vedel, že má prísť Kristus. A on vedel,
že mu Boh zasľúbil, že on Ho bude vidieť prv ako zomrie. No všimnite
si. Potom, Simeon bol vedený ... Nie je to divné? Práve keď Ježiš prišiel
na scénu Simeon bol vedený skrze Ducha Svätého rovno ku Kristovi,
Duchom Svätým, ktorý dal to zasľúbenie. 

A Duch Svätý, ktorý dáva zasľúbenie Božského uzdravenia, vás
dnes večer priviedol sem, rovno ku tomu zdroju; kde je on otvorený
dnes večer pre kohokoľvek, kto bude chcieť, hneď teraz, rovno v tom
istom Svätom Duchu vedie, vedie synov Božích, ktorí veria tomu
Božiemu zasľúbeniu. Rozumiete čo chcem povedať? Každý jeden z vás
synov a dcér Božích je sem dovedený, pretože veríte v Božie
zasľúbenie. Ó, keď na to pomyslím!

Potom si predstavujem, tam v rohu bola stará žena. Učili nás, že
bola slepá. Jej meno bolo Anna. Ona bola prorokyňa, očakávala na
príchod Pánov. Boh je zaviazaný ukázať jej Krista. A Duch Svätý sa
pohyboval nad Annou. A môžem si predstaviť tú starú slepú prorokyňu v
to ráno, ako prechádza cez tú budovu, slepá, vedená Duchom Svätým,
idúca vpred, pomedzi všetkých tých ľudí. Prichádza tam kde boli ženy, a
zastala rovno pred tým zdrojom, pretože tam bola vedená Duchom
Svätým.

Áno, On je tu dnes večer. On vstal z mŕtvych. On vám dáva to
zasľúbenie. Duch Svätý vás spolu pritiahol. Ak by ste tu neboli dnes
večer, ak by vás sem Duch Svätý nebol priviedol, boli by ste niekde
vonku vo svete. Ale vy tu sedíte v tejto horúcej budove, ovievate sa
(prečo?) očakávate, že uvidíte Ježiša Krista prísť na scénu a
potvrdzovať Svoje Slovo. Očakávanie!

Ak očakávate, že prídete aby ste našli niečo, čo by ste kritizovali,
diabol vám určite ukáže veľa veci na kritizovanie. On to ozaj urobí.

Dostanete to, na čo očakávate. Niektorí z nich povedali: "No,
žiadni, ak dostanem ... ak sa nedostanem do modlitebnej rady. Ak
budem vidieť niečo takéto, potom budem veriť." Dostanete to na čo
očakávate.

Ja očakávam, dnes večer, že uvidím prísť Ducha Svätého a
manifestovať Jeho moc, vylievať Jeho Chválu, tu v tejto budove; mnohí
prijmú krst Duchom svätým; hriešnici si preplačú svoju cestu na
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tak?

["Tak je to."] Ty si prišla s tým deckom z pomimo tohoto mesta.
Cestovala si, prišla si zo západu, prišla si na východ, prišla si ... Prišla
si zo štátu, v ktorom sú hory. To je Pensilvánia. ["Tak je."] A tvoje mesto
je, myslím, Chambersburg. ["Áno."] Je to tak? ["Tak."] Priveď ku mne to
dieťa. 

Malá sestrička, drahá; keby tu bol Pán Ježiš, On by na teba položil
ruky, a smrť by ťa opustila, a ty by si žila. Veríš, že ja som Jeho sluha? 

Potom, na Jeho mieste, kladiem svoje ruky na toto decko a žehnám
ho, a žiadam, aby ten démon opustil to decko, a aby prišiel do tohoto
decka život a ono aby žilo a bolo zdravé. Vyjdi z toho decka, Satan. Na
základe Božej Biblii, s Božským darom prislúženým mi od anjela,
zaprisahávam ťa, aby si opustil to decko. Vyjdi z neho. Amen. 

Ty veríš, že budeš teraz zdravá, však, sestra? Nech ťa Boh žehná.
Obráť sa a zakývaj do publika. Áno. Nech ťa Boh žehná. Malé dievča, s
ohromnou vierou, buď zdravá. Nech ťa Boh žehná, drahá. Choď, a
napíš mi dopis. 

[Prázdne miesto na páske.] 

Veríš mi, ako Jeho prorokovi, ako Jeho sluhovi? [Tá sestra hovorí:
"Áno."] Veríš, že Boh je blízko, a Jeho Duch, a toto čo sa teraz stalo je
od Pána Ježiša? ["Áno."] Nie odo mňa, ja som človek. Áno. Ak mi Boh
dá vedieť, čo je s tebou, ako potvrdenie, že som Jeho prorok, ktorý tu
stojí a zjavuje Pravdu! 

Ako On povedal tej žene pri studni: "Choď a priveď svojho muža." 

Ona povedala: "Nemám muža." 

On povedal: "Mala si piatych." 

Ona povedala: "Vidím, že si prorok." Vidíte? "Poznávam, že si
prorok." 

No, ten istý Duch, ktorý bol na tom Synovi Božom, On zasľúbil, že
Ho pošle naspäť vo forme Ducha Svätého, že bude s nami a bude
prebývať s nami, do konca sveta. Veríš tomu? [Tá sestra hovorí: "Áno."]
A On môže poznať tvoje ťažkosti, či nie? ["Áno."] Si chorá na srdce.
['Áno."] Je to tak? 

Každý kto je chorý na srdce, povstaňte na svoje nohy. Môžete byť
hneď teraz uzdravení, nezáleží na tom čo to je, chorí na srdce. 

Pane Bože, Ty poznáš našu silu a vieš, akí sme slabí, a akí
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niekde na výlet. Chcela si ju ísť navštíviť. A ona je z Indiány. Richmond,
Indiána, ona tam býva. A ona ... Jej manžel je kazateľ. A ona ti napísala
dopis, niečo, hovorila ti aby si neprišla, pretože ja som tu. [Tá sestra
hovorí: "To je pravda."] Je to pravda? ["Áno."] Si uzdravená. Môžeš ísť
svojou cestou, a ver. Nech ťa Boh žehná, sestra. 

No, len verte. Majte vieru v Boha. "Ježiš Kristus ten istý včera dnes
i naveky." A teraz majte len vieru, a verte. 

Nech vás Boh žehná, drahí černosi, ktorí vykrikujete. On je - On je
stále pripravený pomôcť, ak veríte, pomôcť ľuďom v potrebe. 

Počkajte. Tá pani ... Teraz som videl Ducha Svätého, ako stojí tam
v rohu. Je tam nad tou černošskou paňou. Ona sa sem díva; dívala sa.
A modlí sa. Má nejaký výrastok, a ten výrastok je v jej krku. Ona
zodvihla ruku. Prijímaš svoje uzdravenie, pani? 

Tiež tá pani sedí rovno tam za tebou. Ona má výrastok, a to je na
jej ramene. Je to tak, pani? Vstaňte teraz obidve. Tie dve panie tam, s
výrastkom na ... Dve černošské panie, Ježiš Kristus vás obe uzdravuje.
Môžete ísť domov a byť zdravé, na slávu Božiu. Vaša viera vás
uzdravila. Nech vás Boh žehná. Je to preč. 

Majte vieru v Boha. Nebuďte neveriaci, ale verte, že všetko je
možné tým, ktorí veria. Amen. 

Ó! Čo za banka viery v tejto budove! Vyzerá to skutočne akoby
mlieko, po celej budove. Ste teraz naozaj v Duchu Pánovom. Všetko sa
môže stať. 

Ako sa máš, pani? Veríš, že som Boží prorok, Jeho ... Chcem
povedať, no, prorok to je kazateľ. Ty si nemyslíš, že by som bol od
nepriateľa; predpokladáš, že som od Boha. Či to takto prijímaš? No,
potom ti môžem pomôcť. Lebo, On mi povedal, ak dovediem ľudí do
toho, aby mi verili, a budem úprimný, keď sa budem modliť, že nič
nebude môcť obstáť pred tou modlitbou. A teraz, to nie je to, že ja by
som pomohol. To je Boh, ktorý uzdravuje. 

Opýtal som sa, povedal som. "Oni mi nebudú veriť." 

On povedal: "Budú ti dané dva znaky, ako boli dané prorokovi
Mojžišovi. V tom, ľudia uveria." A jeden z nich, bolo zjavovať im
tajomstvá ľudských sŕdc. 

No, ty si tu nie kvôli sebe. Hoci, si nervózna a vyčerpaná, ale to
spôsobila nemoc toho decka. Toto decko tu trpí. Lekári sa ho vzdali,
povedali, že zomrie. Je to leukémia. [Tá sestra hovorí: "Áno."] Je to
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Golgotu; chorí budú uzdravení; všetky rôzne divy a zázraky. Pretože
Ježiš Kristus to zasľúbil a ja verím Jeho zasľúbeniu.

Budeme sa modliť.

Nebeský Otče, pretože Tvoje Slovo je Pravda, potvrď Tvoje Slovo
znameniami a zázrakmi zmŕtvychvstalého Ježiša. My vieme, že keď On
bol na zemi, On netvrdil, že On je veľkou osobou, On len tvrdil, že Ty si
Mu ukázal videnia, čo robiť. On poznal myšlienky ľudí, ich stav. On
vedel, keď sa tá žena, ktorá mala krvotok, dotkla Jeho rúcha. Ona tam
zastala a vedela, že sa nemôže ukryť, pretože Ježiš sa pozeral rovno
na ňu. On vedel. On povedal: "Tvoja viera ťa zachránila."

A Otče, my vieme, že On je tu dnes večer, pretože On zasľúbil, že
tu bude. A naša dôvera je zakotvená v Ňom, v Jeho Slove. Sme si istí.
Videli sme Ho, ako tu na zemi predviedol Svoje veľké zmŕtvychvstanie,
účinkujúceho medzi Svojím ľudom, vo Svojej cirkvi. A, Pane, daj aby
sme boli, dnes večer, darcami Svetla v tomto veku. Aby, keď sa na
konci cesty odohrá tá veľká dráma, a každý jeden z nás príde pred
Teba, a bude roztiahnutá tá veľká obrazovka, a naše životy v tejto
generácii nám budú premietnuté, Bože, daj mi počuť môj hlas volajúci
proti nespravodlivosti, a volajúci ľudí, aby verili v Ježiša, Tvojho Syna. 

Požehnaj tu tých ľudí dnes večer. Sedia tu vo veľkej horúčosti. A
prosím, Bože, aby si ich mimoriadne požehnal. Nech tá skutočná moc
Ducha Svätého odstráni preč všetky myšlienky o tom. 

A, Pane, posväť teraz Svojho sluhu, do tej nadchádzajúcej služby.
Stojím tu, uvedomujem si, že všetky oči budú sem obrátené. A prosím,
Otče, v pokore, aby si dal každému jednému poznať Svoju veľkú,
slávnu moc. A ak Tvoj nehodný sluha našiel milosť v Tvojich očiach, na
dnes večer, nech by si zobral túto nehodnú osobu, dal nabok tú bytosť,
a prišiel, Pane Ježišu, a hovoril ku Svojmu ľudu. 

A keď ustane život, tu na zemi; doznie posledná modlitba, skončia
všetky boje, dym sa rozplynul, ustane, zbrane budú dané na hromadu,
Biblie zostanú zavreté, a my pôjdeme hore do Tvojho domu; keď
prepukne to nové ráno, večné, jasné i pekné. "A keď sa tí vybraní
zhromaždia do svojho domu nad oblakmi," ako povedal básnik. Pane,
keď tam budeme vidieť rozprestrený ten veľký stôl, na tú večeru, tisíce
míľ dlhý; budeme sa dívať ponad stôl jeden na druhého, na vojnou
poznačených veteránov, slzy radosti nám budú tiecť po lícach. Vystúpi
Kráľ, Jeho nádhera, svätosť, bude kráčať popri tom stole a Svojimi
rukami utierať slzy z ich očí, hovoriac: "Neplačte viacej. Všetko to
skončilo. Vojdite do radosti svojho Pána." Vtedy ťažkosti tej cesty budú
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akoby nič, Otče, keď prídeme na koniec tej cesty. 

A pomôž nám dnes večer, Pane, opúšťať to, čo je za nami a hnať
sa teraz za cieľom horného povolania. A nech Tvoj Duch príde a
manifestuje Tvojho Syna, Ježiša Krista, týmto ľuďom. Pri tom, ako som
sa im snažil povedať, ako smrteľník, že Ty si ten istý včera, dnes i
naveky. Lebo to prosíme v mene Ježiša, Tvojho milovaného Syna.
Amen. 

Nech vás Pán žehná. A dnes večer, ešte pred tým, ako sa budeme
modliť za chorých ... Prepáčte mi, že sa správam, ako decko, ale keď o
Ňom hovorím niečo vchádza do môjho srdca. 

Pamätám sa, keď ma moji slúžiaci bratia prvý krát zavolali, keď
zbadali ... Od malého decka prichádzali videnia. Oni povedali: "Billy,
nikdy nechoď za tým." Povedali, "To je diabol." Povedali mi to duchovní
ľudia, napoly som uveril, že tie videnia sú od zlého. 

Potom, keď On ku mne prišiel v ten večer a povedal mi kto je! Ó,
jéj! A viem, že On je práve teraz tu. Poznám Jeho prítomnosť. A viem,
že Ho milujem. Myslel som: "Ako by som mohol byť diabol, a milovať
Pána Ježiša tak, ako Ho milujem? Ako? Ako moje srdce kvôli Nemu
krvácalo ... A On pozná moje srdce." A On prišiel a povedal mi niečo
iné. Ja Mu verím, pretože to sa zhoduje s Božím Slovom. A ich slovo sa
nezhoduje s Božím Slovom, pretože žijeme v tomto dni. 

A teraz, kresťanskí priatelia, chcem vám všetkým povedať; pretože,
keď ma To osvieti, niekedy sa môžete diviť, čo sa stalo. Neviem to
vysvetliť. Nedokážem to vysvetliť. Ale stávam sa tak slabý, že sotva
dokážem stáť, po možno jednom alebo dvoch ľuďoch, ktorých vybavím.
Možno tomu nerozumiete, ale čítajte len Písmo, ono o tom hovorí.
Myslím, prorok Daniel videl videnie; on povedal, že ho mnoho dní z
toho bolela hlava. Je to tak? 

A Ježiš, raz, keď sa Ho dotkla tá žena, ktorá mala dostatok viery, sa
rozhliadol okolo a videl, kto ona je, On povedal: "Cítim, že vyšla zo Mňa
cnota, moc." A ľudia práve tam, keď ... 

To nie som ja, kresťania. Nie. Ja ... Ja som len človek, najväčší z
hriešnikov. Ale, narodený v nepravý čas, pre vás ľudia Plného Evanjelia.
Je to tak. Z milosti, z milosti Božej, On mi dovoľuje nazývať vás svojimi
bratmi a sestrami. A ja - milujem vás. 

A ja tu nie som dnes večer na to, aby som bol videný, alebo počutý.
Nie som tu kvôli peniazom. To, ja ... Vy to viete. Tak som tu kvôli jednej
veci, pretože milujem Ježiša a milujem vás. A verím, že ten príchod,
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svoje uzdravenie, a buď zdravá v mene Pána Ježiša. Nech ťa Boh
žehná. 

Majte vieru v Boha. Veríte? 

Ty máš pruh, či nie pane, ktorý tam sedíš? Je to tak? Ty si tu sedel
a modlil si sa: "Pane, daj nech tento muž prehovorí ku mne." Je to tak?
Ak je to pravda, zodvihni ruku. Vstaň. Tvoja viera ťa uzdravila, brat.
Choď domov; Ježiš Kristus ťa uzdravuje. 

Ten istý Pán Ježiš! Nepotrebujete byť tu hore. Vy potrebujete mať
vieru. Verte len Bohu, z celého svojho srdca, a budete mať to o čo
prosíte. Ježiš Kristus vám to dá ak len budete veriť. Ale vy musíte mať
vieru. Vy Mu musíte veriť, z celého svojho srdca, a Boh to učiní. 

Pacient. Prepáč mi, pane. Veríš z celého svojho srdca? Veríš? [Ten
brat hovorí: "Áno."] No ty si trochu rozrušený z prítomnosti Jeho Bytosti,
ktorá tu stojí. A myslím, že nie si z tohoto mesta. ["Áno, pane."] Ty si
tiež prišiel z nejakého hlavného mesta. Z Richmondu. ["Áno."] z Virgínii.
Ty máš rakovinu. Ona je v tvojom ... v tvojich ústach, na tvojej sánke. Je
to tak? Chceš ísť domov a byť zdravý? ['Áno, chcel by som."] Prijmi
Ježiša, ako svojho uzdravovateľa. ["Áno, pane."] 

A v mene Ježiša Krista, nech to opustí tohoto muža choď preč od
neho. Amen. 

Nech ťa Boh žehná, pane. Choď, ver, maj vieru, z celého ... 

Čo hovoríš? [Prázdne miesto na páske.] Teraz viem, keď ťa vidím,
vyzeráš mlado, si oveľa mladšia ako v mojej prítomnosti. Trpíš na určitý
druh bolenia hlavy. [Tá sestra hovorí: "To je pravda, bolesť hlavy."] A to
je - to prišlo pred mnohými rokmi, asi pred dvadsiatimi piatimi rokmi,
začala ťa bolievať hlava. ["Je to tak."] A trápi ťa to až do teraz. Si veľká
veriaca. A máš - modlila si sa za túto hodinu, v ktorej teraz tu stojíš.
Povedala si v modlitbe, Bohu, že ak sa len budeš môcť dostať ku mne,
že ak sa budem modliť, že tvoje bolesti hlavy pominú. Je to pravda?
['Všetko."] Je to pravda. 

No, počula si, čo povedalo tieto slová. To som nebol ja; to bol len
môj hlas. Bolo toto, čokoľvek to bolo, bolo niečo ... Pamätám videnie
mladej osoby, či niečo. Bolo to tak, ako to tam bolo povedané? [Tá
sestra hovorí: "Presne tak, ako si to povedal."] Áno, presne tak, ako to
bolo povedané. No, veríš, že to urobil Boh? Veríš, že Boh ... ["Verím, že
to Boh urobil, Som o tom presvedčená."] No, si si istá, že Boh je tu. 

Ešte chvíľku, vidím ešte niečo. Vyzerá, že pri tebe stojí nejaká
mladá žena. To je tvoja dcéra. A, áno, bola si rozhodnutá, že pôjdeš
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predpokladám. Ale, Ježiš Kristus nás obidvoch pozná. A toto je prvý
krát, čo sme sa stretli na tejto zemi. Ale On ťa pozná, a On ťa kŕmil celý
tvoj život. A On pozná mňa. A ak ja, tvoj brat, a skrze Jeho milosť, skrze
Božský dar... ja som nemal na tom žiadnu zásluhu, že to prichádza.
Keď som sa narodil, ako malé decko, prvá vec, na ktorú si môžem
pamätať bolo videnie. 

No, chcem aby si sa sem na chvíľu pozrela. Pravdaže, ty si chorá.
A trpíš na - stav, ktorý je ... To je temný duch okolo teba. To je smrť. A je
to vo forme rakoviny. A tá rakovina je na prsiach. A ty si ... Vidím, ako si
vyšetrená od niekoho silného. A to je ... máš prietrh. A ten prietrh je v
črevách. A tiež máš žalúdočné potiaže. Vážne problémy so srdcom,
ktoré spôsobujú že odpadávaš. Tu pred niekoľkými dňami, sedela si
oproti oknu na tej strane posteli a skoro si odpadla, dívala si sa do
okna. 

Je toto pravda? [Áno pane, všetko je pravda.] Všetko to bola
pravda. No, čokoľvek to bolo, samozrejme, to vyšlo odo mňa. 

Ale čo myslíš, čo to bolo, čo pozná tvoj život? Bol to Ježiš Kristus?
Prijímaš, že je to to? [Áno.] Ďakujem. [A ja verím, ja ...] Si ochotná ...
Vieš, že je tu niečo nadprirodzené. [Áno.] A ak veríš, že je to Pán Ježiš,
ako som to kázal zo Slova! A veríš, že je to Pán Ježiš? [Áno, verím.] 

Viem, že je to temný duch. Vidím ho ešte visieť na tebe. Je to niečo
veľmi vážne. Ty hovoríš ... Vidím ťa. Tvoje meno je Eva. [Tá sestra
hovorí: "Áno."] A priezvisko Yorková. ["Áno."] A bývaš v tomto meste.
["Áno. Bývam."] A číslo tvojho domu je 613 Šiesta Ulica. ["Áno."] Je to
pravda. ["Áno."] Choď domov, a buď zdravá. 

V mene Ježiša Krista, nech ona ide a nech je uzdravená. 

Nech ťa Boh žehná. Choď, raduj sa a buď šťastná. 

Len majte vieru. Nepochybujte. Písmo hovorí: "Choď a nehreš
viacej, aby sa ti niečo horšie nestalo." Hriech je nevera. Hriech to nie je
pitie, fajčenie, hazardné hry; to sú príznaky hriechu. Vy to robíte,
pretože neveríte. Ježiš povedal: "Choď a nehreš (alebo nebuď
neveriaci) viacej, aby niečo horšie na teba neprišlo." Majte vieru v
Boha. Verte Mu z celého svojho srdca. 

Vidím to Svetlo ako ešte ide za tou ženou, Ono je práve ... ak je to
ona, ktorá práve odišla. Visí tam nad tou farebnou osobou. Áno, tam
nad tou paňou, trápi ju žlčník a má pruh. Veríš, že Pán Ježiš ťa
uzdravuje, pani, ty, ktorá sedíš tam s tým niečím bielym okolo krku? Ak
tomu veríš, z celého svojho srdca, môžeš povstať a uplatni nárok na
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skrze toto pozvanie, možno sa Mu budem môcť poddať a On bude
môcť niečo cezo mňa urobiť, čo spôsobí, že Ho budete viac milovať a
veriť Mu a byť uzdravení. To je to jediné, kvôli čomu som tu. 

Nech vás Boh žehná. Nech Boh žehná znovu vás pastorov, a
obchodníkov. A hovorím vám teraz, prv ako zoslabnem; niekedy nie
som schopný odísť z pódia. Môj chlapec a manažér, a oni, dávajú na to
pozor. A chcem vám povedať zbohom. A Boh nech vás žehná. A ak sa
už viacej s vami nestretnem po tejto strane tej veľkej rieky, uvidím vás v
to ráno, tam kde ... A budem mať to isté svedectvo, ktoré mám teraz:
Milujem Pána Ježiša. 

A, tie videnia, Boh mi dáva videnia. To je pravda; Biblia leží predo
mnou, a Boh, ktorý mi je svedkom to vie. A ja môže prehlásiť niečo a
povedať len tak, ako mi to On dá, z Jeho milosti. A tak sa modlite za
mňa. 

A ešte niečo, o čo vás chcem poprosiť. Idem do Afriky, Indii,
Palestíny, Nemecka. A, pamätajte, v tých krajinách, ako to bolo
predtým; nemyslite, že tí čarodejníci a všetci tí rôzni démonmi
posadnutí ľudia vás na mieste vyzvú, a bude lepšie, keď budete vedieť,
čo hovoríte. Je to tak. A keď dujú tie vetry, horúce a silné, a
prenasledujú, budem pamätať, že vo Washingtone, D. C. sa niekto za
mňa modlí. Sľúbite mi to? Ak áno, zodvihnite ... [Zhromaždenie hovorí:
"Amen."] Ďakujem. Nech vás Boh žehná. Ďakujem. 

No, myslím, že minulý večer rozdali sto modlitebných kariet, minulý
večer. A myslím, že to číslo bolo ... či písmeno Y. A myslím, že som
minulý večer vyvolal z nich prvých päťdesiat. Dúfam, že to dobre
hovorím.

Je to tak, brat? [Nejaký brat hovorí: "Je to tak."] Tých prvých
päťdesiat z tých kariet, ktoré boli rozdané. 

Teraz zavoláme tie ďalšie. A možno dnes večer, ak viera bude
narastať, možno urobíme z nich dve alebo tri skupiny. Ak nie, pýtam sa
každej osoby tu ... Koľkí sú tu, ktorí nemajú modlitebnú kartu a chceli
by, aby ich Boh dnes večer uzdravil? Zodvihnite len ruky; ktorí nemáte
modlitebnú kartu. Dobre, to je len ... Ťažko porátať. To je proste mnoho,
všade. 

Opýtam sa vás niečo. Toto je možno prvý krát, čo som sa s vami
stretol. Je to príliš zle, že nemôžeme zostať na zhromaždení trochu
dlhšie a vy by ste vedeli, ako prijať od Boha uzdravenie. Božské ... 

A mnohokrát, keď sú ľudia uzdravení ... Nádor, to je démon. Každá
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nemoc pochádza od diabla. Boh nedáva chorobu na Svoje deti. To robí
diabol. Rozumiete? "A ak Satan vyháňa Satana ..." 

Vy poviete: "Aha, diabol tiež uzdravuje." 

No, Ježiš povedal, že nie. On povedal: "Ak Satan vyháňa Satana,
jeho kráľovstvo je rozdelené." Tak on nemôže. Jedine Boh môže
uzdravovať 

Medicína a doktori netvrdia, že uzdravujú. Klinika Mayo je jednou z
najväčších autorít. Oni povedali: "My netvrdíme, že uzdravujeme."
Povedali: "My sa len všemožne snažíme pomáhať prírode." 

Je len jeden uzdravovateľ, to je Boh. Oni ti môžu zašiť nejaké
miesto na ruke, ale nemôžu to uzdraviť. Oni to môžu len zašiť. A zubár
môže vytrhnúť zub, ale kto uzdraví to miesto? Doktor môže odstrániť
slepé črevo, ale kto zahojí to miesto, ktoré on rozrezal? Boh. Medicína
nevytvára tkanivo, Medicína je len pomoc. Boh je uzdravovateľ. Doktor
ti môže napraviť rameno, ale, keď on ide a napráva ti rameno a ty
nejdeš ... A nie si zdravý. Doktor urobil svoju časť, čo je on naučený
robiť a rozumie sa do toho. Napráva ti rameno, ale necháva Bohu, aby
ho uzdravil. Je to tak. Všetko uzdravenie pochádza od Boha. Tak, len
Mu teraz verte. 

A niekedy, keď tieto nádory, keď vyjde z nich ten život, ako démon,
no, potom tie nádory zomierajú. 

Ak z vás vyjde život, to je jasné, zomierate. Váš život z vás vyjde,
ale to telo je stále tam. Ono sa scvrkáva. Ak je tu niekto z pohrebnej
služby, vie, že ľudské telo ... A telo ... Každé telo sa scvrkuje, keď život
pominie. Všimnite si nejaké zviera, keď je zabité na ceste. Ono bude
vážiť ... Alebo, niektorí z vás poľovníkov tu, ak ste zabili nejaké zviera,
dobytok, alebo u mäsiara; a vy ho dáte na váhu a zvážite ho teraz, len
ho zabite a zvážte. Potom, v to ráno, zvážte ho znovu a uvidíte o koľko
je ono ľahšie. Potom to tam nechajte ležať dva alebo tri dni a pozrite sa
potom o koľko je ľahšie. 

No, teraz, nádor, keď on zomrie, ten démon z neho odchádza, ako
nádor, rakovina, šedý zákal a tak ďalej. Keď vyjde z toho ten démon;
ktorý je nejakým životom. 

Každá osoba tu pochádza z jedného malého zárodku, a vy ste
začali rozvíjať bunky. A tie bunky sa rozvíjajú podľa povahy toho života,
ktorý bol v tom, čo vytvorilo človeka. A bunka zo psa vytvára psa; a z
vtáka vtáka. Stále je to podľa povahy, každý druh. 

Ale teraz, démon, ktorý je nádorom, alebo to nemusí prísť v
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urobí tým istým, ako On hovoril ku tej žene pri studni. 

No ja len ku tebe hovorím, ako On hovoril, aby som sa skontaktoval
s tvojím duchom. A vidím ťa odchádzať odo mňa. Ty si - ty si ... mala
si ... vidím nejakú veľkú katastrofu, alebo niečo. (Tá sestra hovorí:
"Áno."] Je to nehoda. ["Áno. Áno. Áno."] A ty ... Bola to havária. ['Áno."]
A ty si bola vyhodená takto do vzduchu. ["Áno."] A to ťa natiahlo, niekde
v hrdle, spôsobilo - rakovina prišla do tvojho hrdla. ["Áno."] Oh, a ty si
nejaká učiteľka, v Písme. A veríš, že Ježiš Kristus ťa uzdravuje?
["Verím."] 

Otče, Bože, v mene Tvojho Syna, Ježiša Krista, na základe
Božieho Slova, pri zomierajúcej žene, žiadam aby ju opustila táto zlá
vec. 

Satan, si odhalený, tak vyjdi z tejto ženy, pretože Cirkev živého
Boha volá na teba, aby si ju opustil, v mene Ježiša Krista. Amen. 

[Tá sestra hovorí: "Ďakujem. Ďakujem. Ďakujem."] 

No, sestra, ešte chvíľku; len ti chcem povedať. Samozrejme, ty
vieš, že je to teraz preč. ["Ó, áno."] To tak zostane. Vidíš ako tvoje
hrdlo, zohni, a ... ["Ó, áno. Chvála Pánovi."] Všetko je to z nej preč. Tá
hrča zmizla z jej hrdla. A ona ... Nech ťa Boh žehná. Choď na svoje
miesto teraz, a buď vďačná, a šťastná a raduj sa. A buď ... 

No, majte len vieru v Pána Ježiša. Urobte Jeho, vo vašom ...
centrom svojich myšlienok hneď teraz, Pána Ježiša, keď myslíte o tých
veciach. "Zatiaľ čo oni mysleli o týchto veciach, boli jednej mysli.
Pamätajte, "Ježiš ten istý včera, dnes i naveky." On je ten istý dnes
večer. 

No majte vieru. Dávajte takto pozor, publikum, a verte z celého
svojho srdca. A venujte mi svoju plnú pozornosť. Modlite sa. Držte vieru
v Boha. 

No, myslím, že toto je tá pani. Je toto ten pacient? [Nejaký brat
hovorí: "Áno."] No dobre. Poď bližšie sestra. Samozrejme, To ti teraz
neublíži. To je, To je len Jeho prítomnosť, ktorej si si vedomá. A ja ... i
publikum. 

Ja som tvoj brat. Ja ... Toto nie je psychológia. Pocítil som, že to
prišlo z publika. To nie je. To je Všemohúci Boh. Rozumiete?
Rozumiete? To nie je psychológia. Nie, nie je. No, nerobte to. Myslite
len, že je to Pán Ježiš, vidíte, jednomyseľne. 

No sestra, chcem za chvíľu ku tebe hovoriť. My sme si cudzí,
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počúva. A nech je tu dnes večer Jeho milosť. Hovorím tieto veci, a som
v Jeho Slove, modlím sa nech On príde a pomôže nám. 

A teraz, je tu niekde organista? Ak by ona, pomaly, prosím,
skutočne potichu, tú pieseň, "Len ver". 

A prosím nech je každý v modlitebnom nastavení, ak sa chcete
modliť. Nemusíte skláňať svoje hlavy, až kým nebudete požiadaní. 

No, v modlitebnej rade, vy ktorí prichádzate, čo je ... Ak vás On
napomenie, musíte ... ak je to ... Bude to pravda. Ak to je, musíte byť
ochotní postaviť sa za tým. V publiku, všade, ak On hovorí, musíte
vedieť, že to nie som ja. To je On. A choďte a dajte to do poriadku. Prvé
čo môžete urobiť, prv ako môžete nájsť uzdravenie, musíte nájsť
príčinu, prv ako môžete nájsť uzdravenie. 

Ak pôjdete ku doktorovi, chorí a máte potiaže, a on vám dá nejaký
aspirín, to nie je dobrý doktor. On sa vás snaží zbaviť. Ak je dobrý
doktor, on bude zisťovať diagnózu toho prípadu, až kým nenájde
príčinu, a potom odtade začne pracovať. 

To isté musíme robiť tu. Ak zlý duch, ak je tam nevyznaný hriech,
alebo niečo, alebo nejaké prestúpenie vôli Božej; môžete ich
pomazávať celú noc, a volať a kričať, a robiť všetko čo len chcete, ten
démon ďalej tam zostane. Je to tak. On má na to právo. Ale to je to, na
čo musíte dávať pozor; Boh na niekoho kvôli niečomu položil nejakú
kliatbu, potom idete a dávate to preč, dostávate sa do problému, ako sa
dostal Mojžiš. Je to tak. 

On je tu, Duch Svätý. Teraz, v mene Ježiša Krista, Syna Božieho,
beriem každú osobu pod svoju kontrolu na slávu Božiu. 

Teraz chcem chvíľu ku tebe hovoriť, sestra. Ty si si vedomá, že sa
niečo deje, samozrejme. Vidíš, vidíš, to sa práve teraz stalo. No, ak je
to pravda, nech tí ľudia vidia, tým že zodvihneš ruku. Je to tak. Vidíte?
To je to. To je Jeho prítomnosť. Je to tak. Vidíte? 

No, ja som ti cudzí, a nikdy v živote som ťa nevidel. A teraz, ak
Duch Svätý, o ktorom som hovoril, Ježiš Kristus ten istý včera, dnes i
naveky; ak som v pravde svedčil týmto ľuďom, a prehlásil, že je to
pravda, a On je ten istý, potom mi On niečo pre teba zjaví, čo ti pomôže
veriť. Ak si tu ... Ja neviem čo potrebuješ, či to je ... ale On vie. No, ak
to Boh dovolí, prijmeš svoje uzdravenie a ... alebo čokoľvek to je, čo
potrebuješ, financie, alebo čokoľvek, kvôli čomu Ho tu hľadáš, alebo o
čo Ho prosíš. Alebo, domáce problémy, čokoľvek to môže byť, čokoľvek
to je, On bude vedieť a On mi to môže dať vedieť. Je to tak? A to Ho
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nádore, to je ... začína rozvíjať svoje bunky. Povedzme, napríklad,
rakovina. Ona začína rozvíjať svoje bunky, a stáva sa väčšia a väčšia.
No, teraz, to má v sebe život a žije. 

Práve tak isto, ako ste žili vy a rozvíjali sa v lone svojej matky. To je
to isté, vy sa rozvíjate. 

Ale teraz, ten život, to nie je váš život, to je iný život. Vy máte život,
aby ste žili; a toto je život smrti, alebo radšej duch smrti. Prepáčte. A to
je smrť. No, teraz, to nepatrí do vás. To tam pred tým nebolo, ale teraz
to tam je. No, kto to tam potom dal? To musí pochádzať len z jedného,
z diabla. A to je zárodok. Rakovina, nádor, ktorákoľvek z týchto vecí,
pochádza z nejakého zárodku. Vy tiež pochádzate z nejakého zárodku,
rozumiete. 

Tak, keď to zomrie, napríklad, šedý zákal. Tá osoba, ktorá mala
šedý zákal, keď ten duch odíde, tí ľudia hovoria: "Ó, môžem vidieť!
Môžem vidieť!" A na druhý deň môžu vidieť ešte lepšie. Ale potom za
okolo sedemdesiat dva hodín, nastáva rozklad. 

Ako pri vzkriesení Ježiša Krista, no, tie bunky sa nerozložili. On
samozrejme vstal skôr, ako uplynuli tri dni a tri noci. Viete, On zomrel v
piatok popoludní, a vstal v nedeľu ráno. Pretože Dávid povedal:
"Nenechám Jeho dušu v pekle, ani nedám Môjmu svätému vidieť
skazenie." 

Tieto bunky sa začínajú rozkladať po sedemdesiatych dvoch
hodinách. A asi ... A potom, keď ten pacient ... Keď to začína puchnúť,
ten nádor, stáva sa väčším, oni ... Samozrejme vaše srdce musí očistiť
ten prameň krvi. 

Minulý večer prišla za mnou jedna pani, vyzerala na naozaj svätú,
pobožnú ženu, s veľkou rakovinou, ako ... Povedala, že prišla do
modlitebnej rady, a povedala, že to bolo všetko zakryté vlasmi. A
povedala, že ja som stál a pozrel som sa na ňu a povedal som jej, v
Duchu, že má na hlave rakovinu. A povedal som, že to ustúpi. A to
ustúpilo. A ona to tu má, myslím, dnes večer, ale vo fľašky v alkohole,
práve tu teraz. Mali sme ich tisíc. 

Je tu tá žena? Vstala by si, ak je niekde tu tá žena, s tou rakovinou
v alkohole. Ak je niekde tu, ak by povstala, zamávaj rukou alebo niečo,
aby ťa mohli vidieť. Aha. Tam stojí tá pani s tou rakovinou. 

A ja som ich videl, ako som stál rovno tu na pódiu, len zbeleli a
hneď odpadli. Vidíte? No, to je zázrak. 

Obyčajne, keď je ten nádor mŕtvy, život z neho odchádza. Ale,
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nádor, ak neodpadne, on je vo vnútri. A ak je, samozrejme, on tam bude
niekoľko dní a začne puchnúť. Tak ako každé iné telo, tie bunky sa
začínajú rozkladať. Potom dostanete horúčku. Skutočne, to je potom
infekcia. Srdce pumpuje krv a očisťuje telo. V tvojom tele sa nachádza
veľká hromada voľne ležiaceho tela. Ten pacient sa stáva skutočne
chorý. 

Potom poviete: "Ó, cítil som sa tak dobre, keď som bol na pódiu a
ešte deň alebo dva. Ale zdá sa mi, že som stratil svoje uzdravenie." 

Aha, brat, sestra, to je najlepší znak na svete, že ste uzdravení.
Vidíš? A potom začneš neveriť, a s takou istotou, ako sa tvoja viera
zbavila toho života, tvoja nevera ho privedie naspäť. Vidíš? Privedie.
Ona ho vzkriesi. Pamätajte, Ježiš povedal: "Keď nečistý duch opustí
človeka, chodí po suchých miestach, potom sa vráti so siedmymi
ďalšími duchmi." Je to tak? 

A tak nech je tam, v tom dome ten dobrý muž, viera, bez ohľadu
ako sa cítiš. To nezáleží od toho, ako sa cítiš; to záleží od toho čomu
veríš. Ježiš nepovedal: "Cítil si to?" On povedal: "Veril si tomu." To je to.
Nech vás Boh žehná. No dobre. 

No pozrime sa, myslím, že minulý večer rozdali sto modlitebných
kariet pod písmenom Y. Nedostali sme sa ku všetkým. Zoberme dnes
večer tých zostávajúcich päťdesiat. Kto má modlitebnú kartu
osemdesiat... To by bolo, nie, 85. Kto má modlitebnú kartu 85? Zodvihli
by ste ruku, ak niekto tu, niekto vzadu, modlitebnú karta 85. 

No dobre, 86, kto má modlitebnú kartu 86? No dobre. 87, 87,
uvidím prosím niekoho s modlitebnou kartou 87? Ak ty ... Povstali by
ste, osemdesiat ... Dobre, 87 je čo ... 

Vidíte, niekto možno nemôže povstať; možno že sú na nosidlách;
možno sú hluchí; a oni hovoria: "No nikto mi nepomohol." A ja v mojom
úrade dostávam na to odozvu. Oni hovoria: "No, ja som tam bol. A ty si
vyvolal čísla od takého a takého po tade a tade a nikto mi nepomohol."
A možno oni boli hluchí. 

No pozrite. Máme 85, 86, 87. Pozrite sa na kartu svojho suseda,
aby ste videli. On je možno hluchý, alebo nemôže počuť. 87. Ďakujem
sestra. 88, kto má 88? Modlitebná karta 88, je tu v budove? 88? Dobre.
89, je ... má modlitebnú kartu 89? Dobre, 89. Dobre 90, 90? 

Len Mu ver, spievajte teraz potichu. 

No, nech každý tu, keby ste teraz robili len to, čo On hovorí. No,
nech vám čokoľvek povie urobte to. Len to urobte. Len choďte a urobte,
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Ja som nikdy predtým nebol v tomto kraji. A pokiaľ viem, nie je
žiadna živá duša, ktorú tu môžem vidieť pred sebou, ktorú poznám;
veľmi málo tu na pódiu. Brat Boaz, pamätám si ho. Videl som toho
muža vedľa neho; nepamätám si jeho meno. Ale, a ... Brat Lindsay.
Poznám len možno troch alebo štyroch kazateľov, ktorí sedia tu v tejto
budove. Ale, Boh vás pozná všetkých. Je to pravda? On vás všetkých
pozná. 

No, tu stojí táto pani, Boh na nebi vie, že som ju nikdy v živote
nevidel, pokiaľ viem. Sme si cudzí, pani? [Tá sestra hovorí: Áno,
pane."] Sme si úplne cudzí. ["Áno."] Ale Boh ju pozná. 

No, ak je Ježiš ten istý včera, dnes i naveky, zmeňme teraz ten
obraz. Čo On bol včera? Keď On išiel zistiť niečo o tej žene, On
povedal: "Daj sa Mi napiť." 

Ona povedala: "Čo, nie je to zvykom, aby sa niečo také stalo, Židia
a tak ďalej, so Samaritánmi." 

Ale, Ježiš trochu ku nej hovoril, zatiaľ, On zistil kde bol jej problém.
Je to tak? 

No, Ježiš vstal z mŕtvych, no, a žije v nás dnes večer. "Ešte chvíľu
a svet Ma viac neuvidí, ale vy Ma uvidíte, lebo Ja ..." "Ja" je osobné
zámeno. "Ja budem s vami, dokonca vo vás, až do konca sveta." No, to
je pravda Evanjelia. Možno ste to takto nečítali, alebo ste takto o tom
nerozmýšľali, ale tak je to napísané v Biblii. To, vaša teológia to možno
nejako obišla, ale tak je to napísané v Biblii. "Ja budem s vami,
dokonca vo vás, až do konca sveta." 

No, viete, ja na niečo čakám. To je pravda. Na anjela Pánovho. To
je pravda. Ja som tak bezmocný, ako len môžem byť, ako každý iný z
vás. A som tu možno s kritikmi, ktorí tu sedia. 

Koľkí z vás videli Jeho fotografiu, vedeli o mojich zhromaždeniach
a videli to, kde veda urobila Jeho fotografiu, to Svetlo, ktoré prichádza a
vy Ho môžete vidieť? Áno, mnohí z vás. Ó, bolo predané z nej tisíce
kópií, a tak ďalej. Majú ju Douglasské štúdiá v Houstone, v Texase, kde
George J. Lacy, jeden z najlepších v overovaní, v Amerike, ju vzal a
preveril, všetko, aby zistil, či to nebola dvojitá expozícia alebo niečo. A
Ježiš Kristus potvrdil Seba Samého, že je ten istý včera dnes i naveky. 

No, samozrejme, ja čakám na Neho. Či mi On pomôže dnes večer,
ja neviem. A ak som povedal niečo vychvaľujúc sa, alebo niečo
nevhodné, nech mi Boh odpustí. Nemal som to v úmysle. Ja mám len v
úmysle, s pokorou v srdci, reprezentovať Ježiša Krista, ktorý ma teraz
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sa schoval; Boh hľadal človeka. Ježiš povedal: "Nikto nemôže prísť ku
Mne, koho by prv nepotiahol Otec." On prv musí byť potiahnutý od
Otca. 

A potom, rád by som vám niečo vysvetlil: vidieť videnia. 

Koľkým ľuďom sa tu sníval niekedy nejaký sen? Nech vidíme vaše
ruky. Aha, vyzerá že asi dvom tretinám z vás. Je pravda, že mnohým
ľuďom sa nesníva. Sme učení, že to je vaše podvedomie. Tu je vaše
prvé vedomie; tu je vaše podvedomie. No, toto podvedomie, to je to, čo
sa snažím, s Duchom Svätým, aby pracovalo. 

Toto prvé vedomie. Mohol by som sa opýtať tu tohoto muža, alebo
kohokoľvek tu, niekoho: "Veríš? " "Ó, áno pane!" Ty to veríš tu, ale čo
tuto ten? On je ten, ktorý hýbe tou loďou, nie tento muž tu hore vo veži.
To je ten muž v strojovni.

Niekedy, keď idete spať, idete do toho podvedomia a snívate, a
snívate o veciach, ktoré ste robili, keď ste boli tu. Potom, keď sa
prebudíte, pamätáte si čo sa vám snívalo. Vy, ktorým sa snívajú sny.
Snívalo sa vám to pred mnohými rokmi. Stále si to pamätáte. No,
nejaká časť z vás bola niekde (nie je to tak?), alebo ste si to
nepamätali, niekedy keď sa vám niečo snívalo pred mnohými rokmi. 

No, človek, ktorý tvrdo spí, jeho podvedomie je ďaleko vzadu. Ono
sa nikdy nedostane ku nemu. 

Ale, vidiaci, jeho podvedomie nie je tam vzadu, ani nie je tu. Ono je
presne tu. On nejde spať. On má otvorené oči, a on proste vidí. 

No, to Boh umiestňuje toho človeka tam, kde on môže tvrdo spať a
nesnívať. Boh dal človeka, ktorému sa snívajú sny. Ak by som povedal:
"Nech sa mi sníva sen." Nemohli by ste to urobiť. 

No, potom, Boh dáva do cirkvi, niektorých apoštolov, prorokov, dary
uzdravovania. Je to tak? Oni sú všetci na zdokonaľovanie cirkvi. 

Pavol povedal, ak príde ... "Ak budete všetci hovoriť v jazykoch, a
vojde neučený, či by nepovedal, že ste všetci pomätení? Ale ak jeden
prorokuje a zjavuje tajomstvá srdca, či nepadnú oni na tvár a
nepovedia, že skutočne je Boh medzi vami?" Je to tak? Je to
Evanjelium? No, či to nebol Ježiš Kristus včera? Či nie je On i dnes?
Môžete Mu veriť cez hovorenie v jazykoch: môžete veriť skrze Ducha
Svätého; ale ja Mu verím v plnej miere, že On je, ten istý Pán Ježiš. On
nie je mŕtvy. On vstal z mŕtvych a je tu dnes večer, teraz tu na pódiu. A
nech On žehná a pomáha. 
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čo On káže urobiť. 

No, ja som váš brat, a len človek. No ako On príde a vezme túto
biednu schránku, a dostatočne ju požehná, aby nechal Svojmu Duchu
Svätému pôsobiť cez ňu, potom budete vidieť Ježiša Krista
pohybujúceho sa v tomto obecenstve. 

A teraz, bez ohľadu na to, ako veľmi by On potvrdil samého seba
tu, ak mi neveríte, On pre vás nemôže nič urobiť. Je to jak? Bez ohľadu
na to, či by On stál rovno tu po mojom boku, viditeľne, že by ste Ho
mohli vidieť, no, ak mi neveríte, nemohol by som pre vás nič urobiť. Ale
moje slovo bude len to, čo On povedal v Písme, a ja sa budem modliť z
celého svojho srdca, aby vám Boh pomohol. Pretože, oni budú
pravdepodobne matky a otcovia, a tak ďalej, tu, ktorí sú chorí a
postihnutí a v potrebe. A ja budem prosiť Boha, ako najlepšie budem
vedieť, aby vám pomohol. 

Dobre, stavajte sa tu do rady po pravej strane. 

Skloňme teraz všetci na chvíľu svoje hlavy. 

Láskavý Otče, prosíme v mene Tvojho Syna Ježiša, nech Duch
Svätý príde teraz a manifestuje skutky Ježiša Krista. Žehnaj týchto ľudí,
všade, a urob, aby boli zdraví, uzdrav ich, urob ich zdravými a
šťastnými. 

A teraz, aby toto robiť Otče, Ty poznáš slabosť a ... Tvojho sluhu. A
ja neviem čo povedať, alebo čo robiť. A teraz urobil som toto všetko
podľa Tvojho prikázania, a verím, že Ty tu budeš, dnes večer, aby si
žehnal a pomáhal týmto ľuďom. A Otče, ak len necháš Ducha Svätého,
aby prišiel na Tvojho sluhu a zjavil nám tieto veci, čo máme robiť, a ako
to máme robiť, potom všetci budeme šťastní a budeme sa radovať. A
toto obecenstvo bude veriť v Teba, ako jedno srdce v jednej mysli. A
Otče, prosím Ťa toto, ako Tvoj sluha, nech žiadna slabá osoba neopustí
dnes večer toto zhromaždenie. Urob to. Urobíš, Otče? Prosím s
milosťou vo svojom srdci, a vierou, v mene Ježiša. Amen. 

No, mnoho krát ... Áno, ak je niekto tam pri tých svetlách, niekto pri
tých svetlách, keby ich mohol otočiť. 

No niekedy, tento Duch Svätý, On prichádza ... A mnohí z vás ste
videli ten obrázok. Ak ešte niekedy prídem, prinesiem vám niektoré z
nich, ako hovoril dnes brat Moore. Bolo to odfotené niekoľko krát. A v
tých knihách ... Myslím, že všetci ich máte. My ... ja som mal len dve
krabičky, tak dúfam, že sa z nich radujete. A teraz oni ... Pozrite sa tam
a budete vidieť iný obrázok toho, kde to zostúpilo. A novinársky fotograf
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zachytil ten jeden, v Camden, v Arkansase, ale to nebolo autentické,
ako táto Americká Asociácia. A oni to odfotili, a to bol ten, ktorý sa stal
autentickým. Tak my ... A mnoho tisíc ľudí...

Stál som v tej rieke, tu pred nejakým časom, krstil som po tom
prebudení päťsto ľudí, a To prišlo rovno dole, tam kde som stál. Ľudia
omdlievali a práve tam to bolo. A bolo to ako zvuk hrmotu, ako šľahajúci
oheň. 

Prosím, aby Boh ešte raz prišiel dnes večer viditeľne pred toto
publikum, takým spôsobom, tu v tomto meste, ak budem môcť nájsť
záľubu u Boha. 

No, uvedomujete si, niektorí To mohli vidieť a iní nie. Nechceme o
tom teraz hovoriť, ale je to tak. 

Ján bol ten, ktorý vydal svedectvo, videl Ducha Božieho nad
Ježišom. Je to tak? Nie je povedané, že: "Obecenstvo". 

A tí múdri mužovia išli za hviezdou. Veríte tomu? A Ona prešla
ponad všetky observatóriá v tej krajine, prichádzala týždne a mesiace
celou cestou z orientu. A čas sa rátal podľa hviezd. Celú noc pozorovali
hviezdy, a zachovávali čas, a nikto ju vôbec nevidel. Ale tí múdri
mužovia ju videli, pretože oni na ňu čakali. 

Očakávajte dnes večer na Krista, a budete Ho vidieť. Pán Ježiš vás
požehná! Dobre. 

Billy Paul, brat Moore, niekto z vás, je ... je pripravený. No dobre. Či
stoja v rade, všetci pätnásti? Všetci pätnásti stoja v rade. 

No, pre vás ostatných, snažte sa každý, kto nemáte modlitebnú
kartu a viete, že sa nedostanete do rady. Chcem, aby ste sa dívali sem
a len verili. A verte takou istou vierou, ako tá žena, ktorá sa dotkla Jeho
rúcha. 

A On sa otočil a povedal: "Tvoja viera ťa uzdravila." Veríte, že On je
dnes večer ten istý? Veríte ... 

Vo všetkom tom kričiacom dave, ten biedny slepý muž, ktorý tam
sedel pri múroch Jericha, možno na dvakrát väčšiu vzdialenosť ako táto
budova, volal a kričal: "Zmiluj sa nado mnou!" Ježiš ho možno ani
nepočul volať. 

Ale On pocítil jeho vieru. To zaúčinkovalo. V celej tej skupine
kritikov! A On sa otočil a povedal: "Tvoja viera ťa uzdravila." 

On sa otočil do poslucháčov a povedal niečo iné. "Prečo
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pochybujete vo svojich srdciach?" Povedal tej žene pri studni. "Choď
priveď svojho muža." A On povedal: "Ja nemôžem robiť nič, iba čo Mi
zjaví Môj Otec." 

[Koniec záznamu z tohoto večerného zhromaždenia. Pokračuje
zhromaždenie z ďalšieho večera.] 

Opýtam sa vás niečo. Ak to čo som povedal je pravda, ak je to
pravda, potom Boh je zaviazaný voči Svojmu Slovu. Nie voči mne, ale
voči Svojmu Slovu. Je to tak? On je zaviazaný voči Svojmu Slovu. A
potom. On to uskutoční presne tak, ako povedal, že to bude robiť. A ak
to On urobí, či potom vy všetci tu, ak ste neprijali Ježiša Krista, bude Ho
chcieť prijať? 

A vy, ktorí ste tu, ktorí môžete vidieť Jeho milosť na iných, áno, On
vám bude milostivý, ak vy len budete mať vieru a budete veriť. Len sa
modlite a povedzte: "Pane, ja som veriaci, a chcem aby si ma uzdravil
dnes večer." A Boh to urobí. 

Práve sme prišli z Afriky, nedávno, kde sa znovu vraciam v tých
ďalších niekoľkých týždňoch. Afrika, India, Palestína, Nemecko a ...
slúžiť. A v Durbane v Južnej Afrike, po tom ako okolo traja alebo štyria
ľudia prešli cez modlitebnú radu, a oni videli moc Ducha Svätého
pohybujúcu sa medzi ľuďmi, a videli čo Boh robil, tridsať tisíc ľudí prijalo
Ježiša, ako osobného Spasiteľa, v jednom zavolaní ku oltáru. Naraz
tridsať tisíc. 

Tak, verím, ak vezmeme za predpis Božie Slovo, a pôjdeme do
sveta a budeme kázať Evanjelium! "Evanjelium neprišlo len v Slove, ale
v moci a v demonštrácii Ducha Svätého." Tak, Evanjelium je
demonštrácia moci Ducha Svätého. 

Bol som v rôznych krajinách. Oni hovoria: "My nechceme
misionára. My o tom vieme viac ako ty. Ale chceme vidieť niekoho, kto
má dostatok viery na to, aby zamanifestoval Božie Slovo." 

To je to, čo oni chcú vidieť. A tak sa oni obracajú. Tak oni
nachádzajú Krista, pretože oni veria takýmto spôsobom. A ja verím
Bohu, z celého svojho srdca, že bude mnoho, mnoho dnes večer, ktorí
tak isto nájdu Krista pre svoje srdce. Mojou modlitbou je, aby Pán Ježiš
z Nazaretu, požehnal všetkých a každého jedného z vás. 

No, v poriadku? 

Žiadny človek nikdy nehľadá Boha. Boh hľadá človeka. Nikdy, na
celom svete, človek nehľadal Boha. Boh hľadá človeka. Keď človek na
počiatku upadol, v záhrade Eden, to ukázalo, že človek vybočil. Človek


